

Perarakan Krismas 2022

Perarakan Krismas kembali lagi tahun ini. Butir-butir seperti berikut:
Tarikh : 3 Disember (Sabtu) Waktu Berkumpul: 6:00 pm
Tempat Berkumpul: MBKS Jubilee Ground
Sesiapa yang berminat sila daftarkan diri sebelum 23 November

Makan Malam Tahunan Krismas

Makan Malam Tahunan Krismas TJAC akan diadakan pada:
Tarikh: 16 Disember (Jumaat) Waktu: 6:30pm
Bertempat: Grand Riverine Ballroom 1, Tingkat 3, Riverine Diamond,
Kuching Riverine Resort, Jalan Petanak.

DIOCESAN WOMEN FELLOWSHIP ADVENT SERVICE

Date: 27 November, 2022
Venue: St. Basil's Church, Batu Kawa Time: 4:00pm
Registration fee: RM30/ per person(to cover dinner & gift)
Contact: Helen Menon (013-5624703) Betty Munji (012-8452809)

HARI MINGGU 20 NOVEMBER 2022

PENGUCAPCARA	Revd. Lawrence Wah Onn	
PENGKHUTBAH	SD Ron Bunchol	
PERJANJIAN LAMA	YEREMIA 23:1-6	Liba Bikoi
PERJANJIAN BAHARU	KOLOSE 1:11-20	Guin Pakar
INJIL	LUKAS 23:33-43	SD Ron Bunchol
PENDOA SYAFAAT	Susan Teng	

KEAHLIAN GEREJA

Sekiranya anda dipanggil Tuhan untuk bersama-sama merealisasikan **VISI** dan **MISI** Gereja kita, anda digalakkan untuk bertemu dengan mana-mana ahli-ahli **TIM PASTORAL** untuk mendapat maklumat lanjut.

Untuk menjadi **AHLI BERDAFTAR GEREJA**, sila isi **BORANG PENDAFTARAN** yang boleh didapati daripada para penyambut tetamu. **Menjadi ahli Gereja adalah sangat penting untuk semua orang Kristian.**

PEMBERIAN KEPADA DANA-DANA GEREJA

Sekiranya anda dipanggil Tuhan untuk memberi dengan murah hati kepada mana-mana dana-dana Gereja kita, anda boleh melakukannya secara tunai atau cek melalui sampul surat yang tersedia, menggunakan kod-kod QR di bawah atau atas talian ke akaun bank Gereja kita seperti yang tertera di bawah. Tuhan kita bersuka cita dengan sesiapa yang memberi dengan murah hati.

						AKAUN BANK DANA AM GEREJA
				AKAN DATANG!		Public Bank 3207398133
Dana Bangunan Gereja	Dana Misi	Pemberian Hari Minggu	Persepuluhan			Sila hantar slip bank ke Pejabat Gereja melalui WhatsApp di 013-8383436 dan nyatakan tujuan transaksi itu.



TABUAN JAYA
ANGLICAN CHURCH

DIocese of Kuching



VISI MENJANGKAUI untuk KRISTUS seluas-luasnya bermula daripada Tabuan Jaya
MISI Membina satu KOMUNITI KRISTIAN yang MENGASIHI dan MENGENALI KRISTUS dan berusaha untuk MEMBERITAKAN DIA kepada ORANG LAIN

TEMA 2022 MENGASIHI dan MELAYANI seperti KRISTUS (Matius 20:20-28)

MERAH	Minggu Yang Kedua Sebelum Adven	13 NOVEMBER 2022
TEMA KHUTBAH	KANAK KANAK	
PENGUCAPCARA	Revd. Lawrence Wah Onn	
PENGKHUTBAH	Revd. Lawrence Wah Onn	
PERJANJIAN LAMA	2 TAWARIKH 34:1-8	Benedick Edwin
PERJANJIAN BAHARU	2 TIMOTIUS 3:14-17	Albert Thomas
INJIL	MARKUS 10:13-16	SD Ron Bunchol
PENDOA SYAFAAT	Reader Gabriel Henry	

DOA RINGKAS HARI INI

Ya Tuhan Allah Engkau menerima anak-anak ke dalam kerajaan Mu, bantu kami untuk membesarkan dan mendidik anak-anak Engkau ini untuk menjadi generasi yang takut akan Tuhan dan mengasihi Mu. Berikan kepada kami iman seperti anak kecil yang tetap percaya kepada Engkau; supaya apabila kami memilikinya, kami dapat merasakan dan melihat kebaikan dan kemuliaan Mu dalam dunia ini, dan juga dalam dunia yang akan datang. Kabulkan doa kami ini Ya Tuhan, demi Anak Mu, Yesus Kristus yang memerintah Bersama Mu dan Roh Kudus sekarang dan selamanya. Amin.

DOA SELEPAS PERJAMUAN

Tuhan Allah, kami memohon semoga Engkau mengiatkan kehendak umatMu yang percaya; agar mereka dapat menghasilkan buah dari perbuatan yang baik, akan dapat upah berkelimpahan dari Mu; melalui Yesus Kristus Tuhan kami. Amin.

TABUAN JAYA ANGLICAN CHURCH

No. 262, Lorong Song 1, Tabuan Heights, 93350 Kuching, Sarawak, MALAYSIA.
Tel: 082-369333 / 504372 Tel. Bimbit: 013-8383436 Emel: office@tjac.org.my
Laman web: www.tjac.org.my Facebook: tjackuching Instagram: tabuanjayaanglican
Vicar: Revd Richard Chang Paderi Pembantu: Revd. Lawrence Wah Onn
Sub-Deacon: Geoffrey Teo, Helen Chan, John Cheong, Irvin Lim, Ron Bunchol

